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10 oktober 

Commissie Omgeving 

 

24 oktober 

Commissie Bestuur 

 

01 november 

Commissie Omgeving 

 

07 en 08 november 

Raadsvergadering 

 

14 november 

Beeldvormende raadsverg. 

 

21 november 

Commissie omgeving 

 

26 november 

Algemene Ledenvergadering 

 
 

 

 

fractieberaad om lokale 
politieke onderwerpen te 
bespreken. Naast fractiele-
den zijn andere CDA leden 
aanwezig, waaronder be-
stuursleden. Ook  komen 
inwoners en maatschappe-
lijke organisaties, zoals 
verenigingen, langs om 
hun punten voor te leggen 
aan de CDA fractie. Er vin-
den  vele levendige discus-
sies plaats, zoals over  de 
Agenda van Roosendaal . 
De gemeente dient immers 
ruwweg 10% te bezuinigen 
in een paar jaren en een 
herbezinning voor de toe-
komst is nodig. Ook onder-
werpen, zoals het subsidie-
beleid, koopzondagen, 
leegstand in de binnenstad 
en belangen van wijken en 
dorpen, komen aan de or-
de. 
Natuurlijk bent u ook meer 

dan van harte welkom! 

 

Ad Backx 

Voorzitter 

Tweede Kamerverkiezingen 
teleurstellend 
De Tweede Kamerverkiezin-
gen van 12 september zijn 
voor het CDA teleurstellend 
verlopen. Na het grote verlies 
in 2010 heeft het CDA een 
nieuwe koers vastgesteld, 
“Het Strategisch Beraad”. Na 
de val van het Kabinet Rutte, 
in april, heeft het CDA het 
verkiezingsprogramma 2012-
2017, “Iedereen”,  opgesteld.  
 
Met meerdere nieuwe kandi-
daten op de lijst is campagne 
gevoerd, echter zonder suc-
ces. Het aantal zetels daalde 
van 21 naar 13. Het CDA is 
nu in de Tweede Kamer een 
kleine partij geworden en dat 
is te betreuren.  
Vele kiezers hebben het CDA 
verlaten. Hoe kunnen we die 
en nieuwe kiezers de volgen-
de keer (weer) aan ons bin-
den? De verkiezingen worden 
uiteraard geëvalueerd. Duide-
lijk is echter dat het CDA bij 
de volgende verkiezingen een 
krachtige lijsttrekker nodig 
heeft om de koers helder 
onder de aandacht van de 
kiezer te brengen.  
 

Jack Biskop verlaat de 
Tweede Kamer. 
Jack was niet herkiesbaar en 
heeft onlangs de Tweede  
Kamer verlaten. Op woens-
dag 3 oktober was  er een 
afscheidsreceptie in Den 
Haag van alle CDA’ers die de 
Kamer verlaten hebben. Na-
tuurlijk was het CDA Roosen-
daal hierbij aanwezig. Ook op 
de volgende ALV in Roosen-
daal zal aandacht besteed 
worden aan zijn afscheid. 
Jack heeft meerdere jaren als 
CDA onderwijswoordvoerder 
de belangen voor goed on-

derwijs in Nederland verde-
digd. Ook besteedde hij aan-
dacht aan o.a. regionale 
belangen, zoals de treinver-
binding tussen Roosendaal 
en Antwerpen. Jack: 
“hartelijk bedankt voor jouw 
inzet”. We wensen Jack en 
zijn gezin alle goeds toe. 
 

Kandidaten voor de lokale 
CDA lijst. 
In maart 2014 zijn de vol-
gende gemeenteraads-
verkiezingen. Het is van be-
lang dat wij bijtijds goede 
kandidaten hebben om in 
2013 de CDA kandidatenlijst 
op te stellen. In het bestuur 
is dit onderwerp onlangs aan 
de orde geweest. Bestuurs-
lid Peter van Steekelenburg 
gaat de acties voor het wer-
ven van goede kandidaten 
coördineren. Zie elders in 
deze Nieuwsbrief. 
 

Fractieberaad 
De fractie houdt in principe 
elke maandagavond een 

Het afscheid in de Tweede Kamer van Jack Biskop.  
V.l.n.r. Joep van Rijswijk, Peter van Steekelenburg, Jack 
Biskop en Ad Backx. 
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“Bijna alle 

buurthuizen 

klagen over 

gebrek aan visie 

en beleid “ 

C D A  R O O S E N D A A L  

CDA fractie op pad 
De forse bezuinigingen uit 
de Agenda van Roosendaal 
vragen van organisaties, 
hun bestuurders en vrijwil-
ligers veel creativiteit, flexibi-
liteit en inzet. Anders den-
ken en doen. Burgerkracht. 
Meer met minder. De fractie 
bewaakt de bezuinigingspro-
cessen op de voet. Onze 
invalshoek is dat waardevol-
le zaken voor de samenle-
ving niet verloren mogen 
gaan. Hoe doen we dat? We 
gaan zelf op pad.  
 
We bezoeken de  organisa-
ties die gekort worden. Gaan 
ze het redden? Hebben ze 
meer tijd nodig? Of is meer 
begeleiding vanuit de ge-
meente noodzakelijk? 
 
Zo heeft de fractie tijdens de 
zomermaanden een ronde 
gemaakt langs de buurt- en 
dorpshuizen. Dit jaar krijgen 
de buurthuizen gezamenlijk 
nog 900.000 euro aan subsi-
die, volgend jaar is dat 
500.000 euro.  De buurthuis-
besturen stelden ons bezoek 
erg op prijs.  
 
Tijdens onze tournee hoor-

den we verschillende ver-
halen over de effecten van 
de bezuiniging. De Bergspil 
in de Tolberg kampt met 
andere problemen dan De 
Geerhoek in Wouw.  Buurt-
huis Kalsdonk stelt weer 
andere prioriteiten dan  
Keijenburg in Burgerhout.   
Buurthuis West in de West-
rand staat er anders in dan 
‘t Dijksteeke in Kortendijk. 
De diversiteit aan verhalen 
is niet verwonderlijk. De 
uitgangspunten voor de 
buurthuizen zijn immers 
totaal verschillend: wel of 
geen pand in eigendom, 
staat van onderhoud en 
leeftijd pand etc. Een 
dorpshuis vervult boven-
dien een andere functie 
dan een wijkhuis in de 
stad.  
 
Gebrek aan beleid 
Een gemeenschappelijke 
rode draad is wel vast te 
stellen: bijna alle buurthui-
zen klagen over gebrek 
aan beleid en visie. En ze 
begrijpen wel dat er bezui-
nigd moet worden, maar 
het tempo is te hoog. Daar-
naast blijkt de opdracht om 

zelf creatief aan de slag te 
gaan om meer geld te verdie-
nen lastig uit te voeren. Idee-
ën om feesten binnen te ha-
len botsen met de Drank- en 
Horecawet of de lokale veror-
dening op dit gebied. 
Naast de buurthuizen onder-
houden we ook nauw contact 
met de sportverenigingen 
over de bezuinigingen op het 
onderhoud van sportvelden. 
Ook de grotere spelers zoals 
De Kring, Museum Tongerlo-
huys en De Stok vergeten we 
niet in onze consultaties.  
 
Wat doen we met alle infor-
matie die we in het veld verg-
aren? Wanneer we het nodig 
vinden, grijpen we in door 
met moties en amendemen-
ten het college bij te sturen. 
Natuurlijk hebben we hier 
steun van andere fracties bij 
nodig. En een enkele keer 
werken we achter de scher-
men aan oplossingen in een 
verbindende rol tussen colle-
ge en organisaties. Dit kan 
ook effectief zijn.  
 

Sandra van den Nieuwenhof, 

fractievoorzitter 

Een jaar geleden is er een breed onderzoek geweest naar algehele zondagopenstelling 
na aanvragen van Collectief Roosendaal, Supermarkten en Bouwmarkten, Tuincentra en 
Go Stores. 
 
Na hoor en wederhoor bleek er nauwelijks weerstand te zijn om vanaf 1 januari 2012 het 
koopzondagenregime vrij te geven. Collectief Roosendaal ging de 15 koopzondagen 
voor de Binnenstad thematisch aanpakken.  Voor de rest was er geen animo om meer 
zondagen open te gaan in de Binnenstad. 
 
In de beeldvormende vergadering van november meldde zich geen enkele inspreker. 
Wel kwam er een mail binnen van de Stichting tegen verruiming koopzondagen uit Zoe-
termeer. 
 
In december nam de gemeenteraad een positief besluit met 30 stemmen voor (RL, VVD, 
PvdA, CDA, ND, VLP) en 5 tegen (SP en Groen Links) 
 
-vervolg pagina 4- 

Waarom terug naar vorige koopzondagenbeleid 



P A G I N A  3  J A A R G A N G  6 ,  N R 3  

Het bestuur van 
het CDA Roosen-
daal heeft in zijn 
laatste vergade-
ring besloten de 
voorbereiding ter 
hand te nemen 
van de gemeente-
raadsverkiezingen 
in 2014. 
 

Voordat je het weet is het zo ver en 
daarom moet nu al worden begonnen 
met de voorbereidingen. 
 
Campagneteam 
Er is een campagneteam samenge-
steld met Joep van Rijswijk, Chris 
Verbogt en Henk Claassen en dat zal 
nog worden aangevuld met een ver-
tegenwoordiger uit de fractie. 
Zij gaan aan de slag met het plannen 

van de campagne, strategieën uit-
werken en de financiering rond krij-
gen. 
Medio 2013 moet er een kant-en-
klaar campagneplan liggen dat ons 
in staat stelt het CDA een relevante 
partij in Roosendaal te laten blijven. 
 
 
Kandidatenlijst 
Een van de allerbelangrijkste zaken 
is de samenstelling van een aan-
sprekende kandidatenlijst. Daarbij 
willen we niet alleen putten uit de 
bestaande CDA geledingen maar 
ook zoeken naar nieuwe mensen uit 
de Roosendaalse samenleving die 
affiniteit hebben met het CDA. Het 
moet mogelijk zijn sleutelfiguren uit 
het maatschappelijk middenveld te 
vinden die voor CDA politiek actief 
willen worden. 

Wervingstraject 
Namens het bestuur heeft Peter van 
Steekelenburg zich bereid verklaard in 
dit wervingstraject een coördinerende 
rol te vervullen. 
Het CDA gaat op zoek naar nieuwe 
mensen in de stad en de 5 dorpen en 
kandidaten kunt u bij hem aanmelden”. 
 
 
Ombuigen 
12 september heeft laten zien dat het 
met het CDA niet goed gaat en dat we 
een partij dreigen te worden die er niet 
zo veel meer toe doet. Dat proces 
moet worden omgebogen en daarom 
op naar geslaagde verkiezingen voor 
het CDA in 2014. 
 
Namens het CDA bestuur Roosendaal 
 
Peter van Steekelenburg 

Voorbereidingen gemeenteraadsverkiezingen 2014 

 
Onlangs zijn de visies 2020 vastge-
steld. In de economische visie is ge-
kozen voor 3 speerpunten: Logistiek 
(West-Brabant is logistieke hotspot nr 
1 in Nederland), Zorgeconomie en de 
aantrekkelijke Binnenstad. 
 
Zorgstad en Binnenstad 
Voor de korte termijn heeft het colle-
ge er voor gekozen om Roosendaal 
Zorgstad en de Binnenstad uit te 
gaan werken middels een bedrijfs-
plan. 
De gezamenlijke zorgpartners, het 
onderwijs en de gemeente hebben 
ruim een jaar geleden de handen in-
een geslagen om Roosendaal te 
gaan profileren als onderscheidende 
Zorgstad. De bouw van het nieuwe 
Kellebeek College in Stadsoevers 
sluit daar prachtig bij aan.  
 
Zorgboulevard 
Binnen dit Kellebeek komt een Zorg-
boulevard waar bedrijfsleven en on-
derwijs gaan samenwerken en een 
centrum voor innovatieve technolo-
gieën in de zorg.  Studenten kunnen 

kennis maken met ‘het werken in de 
zorg’onder het motto van handjes 
aan het bed tot gespecialiseerde 
zorg. 
 
Website 
De gezamenlijke partners hebben 
zich verenigd op de website 
www.zorgstadroosendaal.nl 
Het is de bedoeling dat zeer binnen-
kort andere gemeenten in de regio 
kunnen gaan aansluiten. 

 
Metamorfose 
De Binnenstad van Roosendaal 
heeft de afgelopen jaren weliswaar 
een behoorlijke metamorfose onder-
gaan maar onderzoek en geluiden 
uit de samenleving wijzen uit dat de 
stad een hogere belevingswaarde 
nodig heeft. Met het rapport ‘de ba-
sis op orde’ worden een aantal 

maatregelen genomen die de stad een 
aangenamer gevoel gegeven. Ook zal 
er op de iets langere termijn gestu-
deerd worden op een functionele invul-
ling van (leegstaande) gebouwen.  
 
Samen 
Uiteraard kan de gemeente dat niet 
alleen. Ook ondernemers, bewoners 
en vastgoedeigenaren zijn aan zet om 
er samen ‘meer’ van te maken. 
Schoon, heel en veilig is daarbij een 
belangrijk uitgangspunt. 
Ook Tussen de Markten vraagt om een 
oplossing. Burgemeester Niederer en 
ondergetekende gaan zich daar hard 
voor maken samen met de eigenaren 
van de (verloederde) panden. 
 
De tijd van visievorming is voorbij! De 
mouwen worden opgestroopt om sa-
men Roosendaal te versterken. Dat zal 
op een creatieve wijze moeten gebeu-
ren omdat de tijd van voldoende euro’s 
achter ons ligt. 
 
Hans Verbraak 
Wethouder 

Roosendaal Zorgstad en de Binnenstad 

http://www.zorgstadroosendaal.nl/
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In januari meldde voornoemde Stichting tegen Verruiming zich met 29 aangesloten, kleine ondernemers en 
gaf aan het door de Gemeenteraad genomen besluit te zullen aanvechten. De kleine ondernemer en hun 
personeel zouden onvoldoende zijn gehoord en volgens de Stichting beschikt Roosendaal niet over auto-
noom en substantieel toerisme. 
 
Inmiddels hebben zij in meer dan 40 gemeenten bezwaar gemaakt met dezelfde argumenten. (zie 
www.tegenverruiming.nl) 
 
De onafhankelijke gemeentelijke bezwarencommissie verklaart de bezwaren van de Stichting en de 29 loka-
le ondernemers gegrond. Naar de mening van de commissie heeft de gemeenteraad niet aangetoond dat 
Roosendaal over voldoende substantieel en autonoom toerisme beschikt om meer dan 12 koopzondagen 
mogelijk te maken. Ook meent de commissie dat bij de belangenafweging onvoldoende rekening is gehou-
den met de belangen van de kleine winkeliers en hun personeel, iets wat de aangescherpte Winkeltijdenwet 
nadrukkelijk voorschrijft. 
 
Na overleg met de Stichting en alle verdere betrokkenen wordt overlegd of terugkeer naar het vorige regime 
15/52 acceptabel is. Mocht immers de rechter van het College van Beroep de Stichting in het gelijk stellen 
(Rsd is niet toeristisch) dan moet Roosendaal terug naar 12 koopzondagen ook voor Rosada. De Stichting 
wekt in een gesprek nadrukkelijk de indruk met 15/52 te kunnen leven! Daarmee zou bezwaar en beroep 
tegen het besluit van de Raad van de baan zijn en zouden in ieder geval de 52 koopzondagen voor Rosada 
mogelijk blijven. 

 
Volledige ongegrond verklaren van het beroep zou er toe kunnen leiden dat de rechter op de korte termijn 
zou uitspreken dat Roosendaal niet voldoende autonoom en substantieel toerisme zou hebben waarmee 
voor  heel de gemeente slechts12 koopzondagen zouden resteren. Hoger beroep tegen zo ’n besluit is niet 
mogelijk. Zolang de wet niet zou zijn gewijzigd zou onze gemeente het dan moeten doen met 12 koopzonda-
gen voor heel de stad. Alternatieven om winkels toch meer dan 12 dagen open te laten zijn er niet. 
Met een gedeeltelijk gegrond verklaren van het bezwaar  wordt materieel in vergaande mate tegemoet geko-
men aan de belangen van de kleine ondernemers en de Stichting. Zij vechten immers vooral tegen de open-
stelling van de supermarkten omdat dat voor hen de grote concurrenten zijn. 

 
Juristen, Stadsadvocaat en College buigen zich over de zaak en besluiten om de gemeenteraad voor te stel-
len terug te keren naar de regeling van de afgelopen 5 jaar inclusief 5 avondwinkels (1 per 15.000 inwoners) 
die op zondag geopend mogen zijn van 16.00 tot 20.00 u. 
 
Op 14 juni 2012 neemt de gemeenteraad in meerderheid dit besluit (RL, CDA, SP) (18-15) 

 
 De Stichting heeft besloten toch naar het College van Beroep te stappen evenals de supermarkten en twee 
bouwmarkten. Over het besluit van de Stichting en de ondernemers om toch naar de rechter te stappen zijn 
wij zeer teleurgesteld. Immers aan de belangen van de Stichting wordt met 15 koopzondagen voor de stad 
en 52 voor Rosada  in belangrijke mate tegemoet gekomen aan de belangen van de kleine ondernemers. 
De gemeente is over het intrekken van dat beroep nog steeds in gesprek met de Stichting. 
 
De supermarkten en 2 bouwmarkten vragen daarnaast ook  een voorlopige voorziening aan. De gemeente 
wordt in het gelijk gesteld en het College van Beroep geeft aan dat de Gemeenteraad een goede belangen-
afweging heeft kunnen maken. Over de vraag of Roosendaal voldoende toerisme heeft, doet hij geen uit-
spraak omdat dit door de supermarkten en bouwmarkt niet aan de orde wordt gesteld. 
 
21 September j.l. diende de 1

e
 zaak over de nieuwe Winkeltijdenwet tegen de gemeente Zoetermeer. Eind 

oktober wordt de uitspraak verwacht die voor jurisprudentie zou kunnen zorgen. Met die uitspraak wordt wel-
licht ook duidelijk hoe de rechter in de loop van het volgend jaar zal gaan oordelen over het beroep dat door 
de Stichting is ingesteld tegen het raadsbesluit van 14 juni. 

 
Inmiddels is er, op initiatief van Roosendaal, een brief namens de Regio West-Brabant naar de VNG ge-

stuurd om het nieuwe kabinet te bewegen deze gekunstelde wet te vereenvoudigen en de beslissing aan 

gemeenten over te laten. Een zorgvuldige belangenafweging door de Gemeenteraad zonder criteria zoals 

“substantieel autonoom toerisme” en zonder een toetsing door de rechter. De toerismebepaling moet dus uit 

de Winkeltijdenwet en beroep tegen democratisch genomen besluiten van de gemeenteraad moet 

niet mogelijk zijn. 

Hans Verbraak- Wethouder 

Waarom terug naar vorige koopzondagenbeleid  


